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RIS je već tri desetljeća lider u digitalnoj transformaciji poslovnih procesa.  

Kao IT tvrtka s velikim renomeom imamo još veće planove za budućnost!  

Svojim inovativnim rješenjima i uslugama utječemo na gospodarstvo i prosperitet svojih 
klijenata, stvaramo nove vrijednosti i uspješno provodimo digitalnu transformaciju! 

Pročitajte iskustva Risovaca i Risovki: 

Ena Fibinger, programer senior za specijalizirana softverska rješenja: Tijekom rada u Risu 
imala sam mogućnost razvoja u različitim područjima od developmenta do planiranja 
projekata i organizacije rada. Znanje i iskustvo koje sam ovdje stekla je neprocjenjivo. Ono 
što uvijek posebno volim naglasiti je činjenica da je podrška i suradnja s kolegama odlična i 
na visokoj razini. Svaki od kolega uvijek je spreman pomoći što je neophodno za pravi timski 
rad. U timu uvijek vlada pozitivna atmosfera, bez obzira na rokove koji nekad znaju biti 
zahtjevni, a tome je razlog međusobno povjerenje i dobra organizacija što nas čini sigurnima 
u sebe. Upravo zbog toga uživam u poslu koji radim. 

Goran Kreso, direktor Faros ERP odjela: Tijekom godina sudjelovao sam na različitim 
projektima digitalne transformacije od internet bankarstva preko rješenja za obrazovanje do 
kompleksnog upravljanja poslovanjem različitih poslovnih organizacija. Još uvijek svaki dan 
donosi nova znanja i izazove. Osim mogućnosti profesionalnog napredovanja, u RIS-u me 
zadržalo i to što ima dušu. Upravljanje tvrtkom i odnos menadžmenta prema zaposlenicima 
je iznimno korektan, a rad s korisnicima profesionalan i ugodan. Posebno bih naglasio 
izvrsnu ekipu koja na poslu djeluje kao stručan IT tim, a izvan posla mnogi od nas smo postali 
pravi prijatelji. 

Borna Sila, programer junior za specijalizirana softverska rješenja: U RIS-u sam počeo raditi 
istovremeno s upisom na diplomski studij računarstva na RITEH-u. Itekako se može i studirati 
i raditi! Iskustva iz RIS-a pomogla su mi u pripremi projekata za faks: bio sam brži, 
organiziraniji i efikasniji, te sam znatno napredovao u pisanju koda. Uhodavanje u posao bilo 
je neočekivano lagano i bez stresa. Imao sam svoga mentora koji mi je cijelo vrijeme bio na 
raspolaganju. Osim toga, u RIS-u je kolegijalna atmosfera i svi u firmi su dostupni, 
komunikativni, spremni pomoći i podijeliti znanja. Što se tiče tehnologije, zanimljiva je 
kombinacija rada u starijim i novim tehnologijama. To otvara nove vidike, potiče kreativnost 
i donosi vrijedno iskustvo mladim developerima. Ipak, najveća prednost RIS-a je izrazito 
pozitivno okruženje, timski duh, međuljudski odnosi, povjerenje i mogućnost napredovanja. 
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